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Raadadviescommissie Ruimte 

(14591\....) 
 
 

BESLUITENLIJST 
 
 
Datum  : donderdag 10 mei 2012 
Tijd  : 19.30 uur 
Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 
 
Aanwezig : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  
    (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer F.C.M. van het  
    Hoofd (raadslid CDA), de heer H.P. van Haaften (burgercommissielid CDA),  
    de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burger- 
    commissielid VVD), de heer T. Kool (raadslid SGP), mevrouw H.B. Challik 

  (raadslid PvdA), de heer M.W.M. Jansen (plaatsvervangend burgercommis- 
  sielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), mevrouw A.R. Schut  
  (burgercommissielid LB), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer S. 
  van den Heuvel (wethouder), de heer J.C. Koedam (wethouder) en de heer  
  ing. H.A. Verwoert (wethouder). 
 

Afwezig m.k. : de heer J. Andriesse (burgercommissielid PvdA), de heer P.J. Scheurwater  
    (raadslid CDA), de heer drs. E.J. vanTellingen (onafhankelijk raadslid VT) en  
    de heer J.G. van Maanen (burgercommissielid SGP). 
 
Nr. Omschrijving agendapunt 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. 

Er is een bericht van verhindering ontvangen van de heer Van Tellingen (VT), de 
heer Van Maanen (SGP), de heer Scheurwater (CDA) en de heer Andriesse 
(PvdA). 

2. Spreekrecht burgers 
 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

 
3. Vaststelling agenda 
 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Besluitenlijst van de vergadering van 12 april 2012  

(inclusief de Lijst toezeggingen) 
 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 
5.1 Lijst ingekomen stukken 
Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Ruimte als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
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5.2 Mededelingen 
- portefeuillehouders 
- programmaraden Regio Rivierenland/Algemeen Bestuur 
- commissieleden 

 Wethouder Van den Heuvel meldt  
Wethouder Verwoert heeft een paar mededelingen: 

� Natte bedrijventerreinen Rivierenland: Biezenburg is als 
voorkeurslocatie uit onderzoek naar voren gekomen. De gemeenten 
Tiel en Neder-Betuwe gaan samen zoeken naar oplossingen voor 
zowel Biezenburg en de uitbreiding van Medel. 

� Regionaal ontwikkelbureau Rivierenland: om concurrentie tussen 
gemeenten tegen te gaan en de regionale ontwikkelingen m.b.t. 
vestiging van bedrijven en bedrijventerreinen verder te stimuleren 
wordt gekeken naar de mogelijkheden voor oprichting van een 
ontwikkelbureau. 

� Vaststelling RPB: hij kan melden dat na vaststelling door de 
Provincie, alle verzoeken vanuit Neerijnen met betrekking tot de 
bedrijventerreinen overeind zijn gebleven, met uitzondering van 1 
ha. in Est. 

6. Stukken ter advisering 
6.1 Voorstel tot gewijzigde vaststelling van het bestemmingsplan Slimweistraat 7-8 

Waardenburg (2012-04-10459) 
 De heer Beukers (LB) merkt op dat de Stichting Vicariën beduidend financieel 

nadeel heeft gelopen, als dit voorstel op deze wijze doorgaat. Het perceel grond 
krijgt meer planologische bouw- en gebruiksmogelijkheden, waardoor de gronden 
een hogere economische waarde krijgen en zij zich om die reden tekort gedaan 
voelen. 
Toezegging wethouder Van den Heuvel: hij verwijst naar de beantwoording op 
de ingediende zienswijze van de Stichting, waaruit niet naar voren komt dat zij 
hierdoor benadeeld zullen zijn. Maar hij laat dit nog even expliciet na gaan en zal 
over de uitkomst daarvan spoedig berichten voor de komende raadsvergadering. 
De heer Van de Geijn (VVD) zegt dat zijn fractie er op tegen is dat de 
mogelijkheid wordt geschapen om een burgerwoning te mogen bouwen in plaats 
van een 2e agrarische bedrijfswoning op deze percelen. Dit gaat precedentwerking 
opleveren in het buitengebied, hiervan is zijn partij absoluut geen voorstander. Is 
de bouw ook niet in strijd is met het provinciale en gemeentelijke VAB beleid. 
Toezegging wethouder Van den Heuvel: moet het antwoordt hierop even 
schuldig blijven. Hij verwacht van niet, maar laat hier nog even expliciet naar 
kijken en zal voorafgaand aan de raadsvergadering hierover nader berichten. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

6.2 Voorstel tot het verplaatsen van de grens bebouwde kom langs de Steenweg 
(oostzijde) Waardenburg (2012-04-14768) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7 Rondvraag 
 De heer Van de Geijn (VVD) zegt benaderd te zijn door bewoners uit Haaften, 

die zich hadden opgegeven bij de wethouder voor deelname aan de praatgroep 
m.b.t. de planvorming Kerkewaard Haaften. Zij hebben tot op heden niets meer 
gehoord en weten dus ook niet of ze zitting hebben in die praatgroep. Wat is de 
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stand van zaken m.b.t. Kerkewaard Haaften. 
De commissieleden gaan hierop opnieuw met elkaar in discussie over de 
planvorming en de actualisatie bestemmingsplan Kerkewaard. 
Wethouder Van den Heuvel antwoordt verbaasd te zijn van deze inbreng van de 
heer Van de Geijn. Juist doordat er geen besluitvorming meer heeft 
plaatsgevonden over de voorgelegde intentieverklaring is er geen op voorhand 
geen sprake meer van burgerparticipatie m.b.t. de planvorming Kerkwaard 
Haaften. De raad heeft uitgesproken dat initiatiefnemer verder mag gaan met de 
voorbereiding van zijn eigen plannen m.b.t. dit gebied en hij heeft al aangegeven 
daarbij een klankbordgroep uit de bevolking te willen betrekken. Maar dat is dan 
puur particulier initiatief en geen gemeentelijk. De aangenomen kaderstellende 
notitie Kerkewaard is daarvoor leidend. Wij als college pakken de actualisatie van 
het geldende bestemmingsplan voor dit gebied op. 
 
De heer Kool (SGP) verwijst naar de advertentie die is geplaatst over het ter 
inzage leggen van het bestemmingsplan buitengebied. Daarin wordt nogal 
juridisch ingewikkeld taalgebruik gebezigd, wat de duidelijkheid en strekking voor 
plaatsing, namelijk het tijdig en goed informeren van onze burgers, niet ten goede 
komt. Het komt nogal negatief over op deze manier, het moet toch ook mogelijk 
zijn om dezelfde inhoudelijke strekking positief te kunnen brengen. 
Toezegging wethouder Van den Heuvel: hij is het volledig met de heer Kool 
eens. Het had veel eenvoudiger weergegeven en publieksvriendelijker 
gecommuniceerd kunnen worden. Hij neemt deze opmerking graag mee, zodat de 
publicaties van de gemeente publieksvriendelijker gaan worden. 
 

8 Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering om 20.10 uur. 

 
 
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte 
d.d. 21 juni 2012 
 
De raadsgriffier,    De voorzitter, 
 
 
 
 
K.G. Steenbergen    A. Overheul 


